

# SAINT MINA AND POPE CYRIL VI COPTIC ORTHODOX CHURCH

(Issue 153, Dec 8<sup>th</sup>, 2019)



“How hard it will be for those who are wealthy to enter the kingdom of God!”



“It is easier for a camel to go through the eye of a needle than for a rich man to enter the kingdom of God.”

**“Then who can be saved?”**

We might be inclined to think that God knows what is right, and what He will do, from the beginning, and that He could hardly be persuaded by what we ask or by anything that we might do. In the Sermon on the Mount the Lord assured us... “Ask, and it will be given to you.” (Matthew 7:7).

*Fr. Anthony Micheal*

## Church’s News:

- Kiahk’s praises will start this Saturday, December 14<sup>th</sup>, 2019 from 7:30 pm to 12:00 am.
- The Church congratulates her children Robert Abdel-shaheid and his wife Nerveen Makary for the baptism of the blessed Son “Jason” on December 8<sup>th</sup>, 2019. May the Lord bless his upbringing and growth.
- The winter camp for high school students will take place on December, 21 & 22, at Cap Saint- Jacques. For more information, please contact Marie Girgis at (514) 717-3395.

## Holy liturgy:

Wednesday: 8– 10 am  
Friday: 8:00-10:00 am  
Sunday: 8- 11: 30 am

## Vesper & Bible Study:

Saturday: 7- 8:15 pm

## Midnight Praises:

Saturday: 8:30-10:30 pm

## Prayers Meeting:

Thursday: 8 - 10 pm

## Sunday School:

Sunday: 12 - 1pm

## Hymns classes:

Saturday: 6 - 7 pm

## Servants Meeting:

Sunday: 1:15 - 2:00 pm

## Pope Cyril Meeting:

Friday: 10:30 - 12:30

## Holy Family Meeting:

Friday: 7:30 – 9:30 pm

## Choir:

Friday: 7:30 - 9 pm

## Children’s Choir:

Friday: 7 - 8 pm

## Kids’ Club:

Saturday: 4:0-6:0 pm

## Youth Meeting:

Friday: 8:0-10:0 pm

## The Songs and Contemplations Monthly Meeting:

Last Friday of every month from 9:30-10:30pm

*"For You are great, and do wondrous things; You alone are God." (psalm 86:10)*

لماذا نطلب من الرب و هو بنفسه يعرف جيداً ما هو الصالح لنا؟!... أو أن الرب يعرف مسبقاً ما سوف يفعله معنا و قبل أن نوجد نحن!... و لا يمكننا أيضاً أن نغير فكر الرب بمجرد أن نطلب منه شيئاً يصنعه لنا!... و لكن يجب علينا أن نستمع بهدوء إلى تأكيد الرب لنا في العظة على الجبل بقوله... "اسألوا تُعْطُوا" (متى 7:7)

القس: أنطونيوس ميخائيل

### أخبار الكنيسة:

- الكنيسة تهنئكم بشهر كيهك و تدعوكم لحضور تسبحة كيهك كل يوم سبت من الساعة 7:30 الي 12:00م
- تهنى الكنيسة أبنائها روبير عبد الشهيد و زوجته نيفين مكاري بعماد الابن المبارك "جاسون" ، الرب يباركه وينميه في النعمة.
- المعسكر الشتوي لخدمة المرحلة الثانوية سيكون بمشيئة الرب يومي 21 و 22 ديسمبر ، للمزيد من المعلومات برجاء الاتصال بماري جرجس علي تليفون 717-3395 (514)

مواعيد القداسات:

الاربعاء: 8:00 – 10:00ص  
الجمعة: 8:00 – 10:00ص  
الاحد: 8:00 – 11:30 ص

العشية ودراسة الكتاب المقدس:  
السبت: 7 - 8:15 م

تسبحة :  
السبت: 8:30 – 10:30 م

اجتماع الصلاة:  
الخميس: 8 - 10 م

خدمة مدارس الاحد:  
الاحد: 12 – 1 ظهرا

فصول الحان:  
السبت: 6 - 7 م

اجتماع الخدام:  
الاحد: 1:15-2:00 ظهرا

اجتماع البابا كيرلس:  
الجمعة: 10:30 – 12:30

اجتماع الأسرة:  
الجمعة: 7:30 – 9:30م

الكورال:  
الجمعة: 7:30 – 9 م

كورال الأطفال:  
الجمعة: 7 – 8 م

نادي الأطفال:  
السبت: 4:0 – 6:0 م

اجتماع الشباب:  
الجمعة: 8:00 – 10:00 م

اجتماع الترانيم والتأملات:  
الجمعة الأخيرة من الشهر  
من 9:30 – 10:30 م

"لأنك عظيم أنت وصانع عجائب . أنت الله وحدك"  
(مز 86 :10)